

رأس المال المدفوع ،.., ،،.، ٥٥٥ مليون ريــال Capital 555,000,000 Million SR.

Date: .. / .. / 1447 AH.

Corresponding to: .. / .. / 2025

التاريخ: .. / .. / 1447 هـ. الموافق: .. / .. / 2025م.

To: Members of the Nomination and Remuneration Committee

السادة/ أعضاء لجنة الترشيحات والمكافآت

Al Hassan Ghazi Ibrahim Shaker Company,

شركة الحسن غازي إبراهيم شاكر

Subject: Nomination Request for Membership of the Board of Directors of Al Hassan Ghazi Ibrahim Shaker Company for the New Term started on 25/05/2025 Ending 24/05/2029 Independent Seat.

الموضوع: طلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الحسن غازي إبراهيم شاكر للدورة الجديدة والتي بدأت في 2025/05/25 مقعد مستقل.

I hereby submit my application for nomination to the membership of the Board of Directors of Al Hassan Ghazi Ibrahim Shaker Company for its term (25/05/2025 – 24/05/2029). I, the undersigned, confirm my desire to be nominated for the membership of the Board of Directors of Al Hassan Ghazi Ibrahim Shaker Co. for the current term as stated above, attaching the documents and information referred to in the Company's announcement on the Saudi Exchange (Tadawul) website.

أتقدم بطلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الحسن غازي إبراهيم شاكر في دورتها (2025/05/25م حتى 2029/05/24م)

أقر أنا الموقع أدناه برغبي في الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة الحسن غازي إبراهيم شاكر للدورة الحالية كما هـ و موضح أعلاه. مرفقاً الوثائق والبيانات المشار إليها في إعلان الشركة على موقع السوق المالية السعودية (تداول)

I further declare the following:

## كما أقر بما يلي:

- I have reviewed the criteria, conditions, policies, and procedures for nomination to the Board of Directors as announced by the company, and I confirm that they align with my qualifications.
- I do not currently hold membership on the board of more than five listed joint-stock companies at the same time.
- I have never been convicted of any dishonorable or unethical actions, nor have I ever violated any laws or regulations, nor have I been subject to any violation or decision from the Capital Market Authority or any other authority.
- أنني اطلعت على معايير وشروط وسياسات وإجراءات الترشح لعضوية مجلس الإدارة المعلنة من قبل الشركة، وقد تأكدت من توافقها مع مؤهلاتي.
- أنني لا أشغل عضوية مجلس إدارة أكثر من (خمس) شركات مساهمة مدرجة في السوق في آن واحد.
- أنه لم يسبق إداني بعمل مخل بالشرف والأمانة، ولم يسبق مخالفي للأنظمة واللوائح، ولم يصدر بحقي مخالفة أو قرار من هيئة السوق المالية أو أي جهة أخرى.
- أني قد اطلعت على جميع اللوائح والأنظمة ذات الصلة وألتزم بالامتثال لها.
- أن جميع البيانات والمعلومات والتوقيعات الواردة في هذا النموذج، بما في ذلك التواقيع والمستندات المرفقة، صحيحة وكاملة وغير مضللة.



رأس المال المدفوع ..., ..., ٥٥٥ مليون ريــال Capital 555,000,000 Million SR.

- I have reviewed all relevant regulations and laws, and I am committed to complying with them.
- All data, information, and signatures provided in this form, including the attached signatures and documents, are correct, complete, and not misleading.
- I have attached all required documents and forms as specified in the company's announcement. If any discrepancy is found in this request or in the attached documents, or if I fail to provide the required information clearly within the specified nomination period, my nomination will be excluded.

أنه قد تم ارفاق كافة الوثائق والنماذج المطلوبة والمشار إليها في إعلان الشركة واذا ثبت خلاف ما ورد في هذا الطلب أو في المستندات المرفقة ولم استوفي البيانات المطلوبة بوضوح مع طلب الترشح خلال الفترة المعلن عنها فسيتم استبعاد ترشحي.

The candidate for an independent seat on the Board of Directors	المرشح لعضوية مقعد مستقل في مجلس الإدارة
Name:	الأسم:
Signature:	التوقيع:
Date:	التاريخ:
E-mail:	البريد الالكتروني:
ID Number:	رقم الهوية الوطنية:

## **Required Attachments:**

A signed copy of the Capital Market Authority Form No. (3).

A copy of the Capital Market Authority Form No. (1). A clear and valid copy of the National ID and Family Card (if available).

Copies of all documents and certificates supporting the information stated in the nomination application.

## المرفقات المطلوبة:

نسخة موقعة من نموذج هيئة السوق المالية رقم (3).

نسخة من نموذج هيئة سوق المالية رقم (1). صورة واضحة وسارية المفعول من بطاقة الهوية الوطنية وبطاقة العائلة (إن وجدت) نسخة من جميع الوثائق والشهادات المؤيدة لما ورد في طلب الترشح